
 

Kortreferat 
Styremøte i Forum for sikkerhetsrådgivere 

 
Tid/sted:   23.01.2024, NFFAs lokaler Strøket 9, Asker / Teams.  
Tilstede: Kari Bang, Rose Marie Andersen, Jon Erling Terjesen, Navjord, Tore 

Sørbø (Teams) 
Fraværende:  Dunja Sayyed, Owe Bugge Persson, Bjørn Tore Navjord, Erik Opphus 
Fra sekretariatet: Randi Pedersen, Marit Lindstad, Roar Hansen (referent).  

 

 
1. Forslag til og arbeid med Forumets årshjul for 2024 

Årshjulets aktiviteter ble gjennomgått måned for måned. Aktivitetene blir justert bl.a. i 
tråd med: 
a) Registrerte sikkerhetsrådgivere i NFFA blir orientert særskilt om 

bransjeprogrammene (spesielt batterier) 
b) I nyhetsbrev (februar) bes de ca. 80 registrerte sikkerhetsrådgiverne å komme 

med innspill til dialogmøte med DSB og ev. andre aktiviteter i forumet 
c) Foreløpige temaer til dialogmøte DSB er 

o Gass / gassbeholdere (inkl. lystgass) 
o Lantransportforskriften / initiativ om multilaterial avtale 
o Transportdokumenter (bruke dekl.skjema m.v.) 
o Tilsyn 
o Batteriproblematikk (spes. høyenergibatterier) og kommende 

batteriforordning 
o Be om tilbakemelding om status innrapportering av transportuhell og hvilke 

læringspunkter utledet av dise forumet kan formidle sine medlemmer 
o Diskusjon om innhold i webinar 

 
Jon Erling forbereder 1) og Rose 2).  

 
d) Film om sikkerhetsrådgiverens rolle bør vurderes redigert med engelsk 

kommentar 
e) Utarbeidelse av sjekkliste for innleie av sikkerhetsrådgiver: Roar utarbeider mal 

med ett par sjekkpunkter. Sendes styrets medlemmer som kompletterer med flere 
relevante sjekkpunkter 

f) Styret har til vurdering i 2024 fysisk samling for alle de sikkerhetsrdgiverne NFFA 
har registret i sin medlemsmasse 

g) Idè: Registere problemstillinger styret bør avklare over tid i egen oversikt i excel-
ark på fellesområdet 

Ansvar: Roar 
NB: Alle melder opp til Roar passende 
datoer for møte med DSB i mars  

 
2. Forumets bidrag på Farlig Gods-konferansen (27.-28. mai)  

Inngang på presentasjonen kan være funksjonen til Forum for sikkerhetsrådgivere 
(inkl. at samarbeid med NOFAG ennå ikke er funnet hensiktsmessig) samt at man 
deretter summarisk og kort løfter fram temaer forumet jobber med (bl.a. initiativ 
multinasjonale avtaler).     Ansvar: Marit, Kari, Rose 
 

3. Forumets engasjement i utvikling og gjennomføring av 
bransjeprogramutdanningen «Bærekraftig og trygg håndtering av batteriavfall» 



Det ble orientert om pågående prosjekt for utvikling av denne videreutdanningen (5 
studiepoeng, offentlig finansiert). Forumet ønsker å gi faglige innspill under 
utdanningen.  
 
Enkeltmedlemmer i styret kan ut fra egne avtaleforhold med Fagskolen Vestfold og 
Telemark stille som lærerkrefter.  

 
4. Evaluering Dag 0 FA23 

- Enighet om at Arne Lærdal hadde interessant presentasjon 
- Oppsatt tid må holdes (1 time) 
- Grundig forberedelse av de som skal holde innlegg er påkrevd 
- Mer alkoholfritt drikke tilgjengelig 

 
NESTE ORDINÆRE MØTE: 15. MAI. Styret kan innkalles til Teams-møter i forbindelse bl.a. 
med planlegging møte DSB m.v.  


